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PROTOKÓŁ Nr XXIX/2021 kadencji 2018- 2023 
Z SESJI RADY POWIATU W ŚRODZIE ŚLĄSKIEJ 

odbytej w dniu 28 stycznia  2021 roku, o godz. 1400 
w sali widowiskowej Centrum Kultury Alternatywnej w Środzie Śląskiej 

przy ul. Przyszkolnej 3. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu  
Przewodniczący otworzył sesję oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w 
posiedzeniu uczestniczy 17 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 
osób stanowi quorum, pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał, i powitał 
radnych oraz zaproszonych gości.  
Lista obecności radnych stanowi załączniki nr 1  do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady  
Nie, wszyscy mamy, wszystkich. Dziękuję, dobrze. Czy wszyscy są już gotowi, bo chciałbym 
poprosić  telewizję o rozpoczęcie transmisji. To co zaczynamy. Dzień dobry Państwu.  
Szanowni Państwo, otwieram XXIX sesję Rady Powiatu w Środzie Śląskiej na 
podstawie listy obecności stwierdzam, że obecnych jest 17 radnych co stanowi kworum, przy 
którym Rada może podejmować prawomocne uchwały. Witam serdecznie na dzisiejszej sesji 
gospodarzy, czyli Panie i Panów radnych, witam serdecznie Starostów Pana Krzysztofa 
Szałankiewicza i Pana Sebastiana Burdzy, zespół towarzyszący, Panią Skarbnik, Panią 
mecenas, Pana Sekretarza, witam Panie z Biura Rady. Sesja odbywa się w pewnym reżimie 
sanitarnym dlatego proszę Państwa nie, nie zapraszamy gości na sesję, dopóki sytuacja 
epidemiczna się nie uspokoi, będziemy raczej starać się ograniczać te kontakty. Dzisiejsza 
sesja jest transmitowana dzięki  telewizji Roland, którą również serdecznie witam. 
Przechodzimy do porządku obrad dzisiejszej sesji,  porządek obrad otrzymaliście Państwo 
wraz z zaproszeniami. Czy są jakieś uwagi do porządku sesji. Bardzo proszę Pan Starosta. 
 
Starosta 
Panie Przewodniczący, Panie i Panowie radni w imieniu Zarządu wnoszę o ujęcie w 
dzisiejszym porządku uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok.  Uchwała 
ta była procedowana wczoraj na komisjach otrzymała jednogłośnie rekomendacje, tak więc 
bardzo proszę o włączenie jej do porządku dzisiejszych obrad.  
 
Przewodniczący Rady 
Dziękuję, Panie Starosto, czy są jakieś uwagi do porządku obrad? Nie widzę musimy 
przegłosować tą zmianę, kto jest za wprowadzeniem uchwały, zmiany uchwały budżetowej 
na 2021 rok do obrad dzisiejszej sesji. Proszę o podniesienie ręki kto jest za? 
 

ZA- 17 P – 0 W – 0 
 
Przewodniczący Rady 
Dziękuję bardzo, jednogłośnie. Tym samym porządek sesji będzie wyglądał następująco.  
 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu   Nr XXVII/2020 i Nr XXVIII/2021 z sesji Rady Powiatu w Środzie Śląskiej. 
4. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu.  
5. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami. 
6. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego 
za rok 2020. 

7. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w Środzie Śląskiej za rok 
2020.  

8. „15 min. dla wyborców”. 
9. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 
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- planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli na 2021 rok, ustalenia 
maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady 
kształcenia nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie jest 
przyznawane, 

- zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady Powiatu w Środzie Śląskiej na 2021 
rok, 
- zmiany uchwały budżetowej Powiatu Średzkiego na 2021 r. 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 
11. Wnioski i oświadczenia radnych. 
12. Sprawy różne. 
13. Zamknięcie sesji.                                                                                                                                                             

 
Przewodniczący Rady  
Proszę o przyjęcie porządku obrad pod głosowanie poprzez podniesienie ręki, kto jest za 
takim porządkiem obrad. 

ZA – 17 P – 0 W – 0 
 
Dziękuję bardzo jednogłośnie. 
 
Salę opuścił radny Mariusz Wojewódka  
Obecnych 16 radnych. 
 
Ad. 3/ Przyjęcie protokołu   Nr XXVII/2020 i Nr XXVIII/2021 z sesji Rady Powiatu w Środzie 
Śląskiej. 

 
Przewodniczący Rady 
Do dnia dzisiejszego nie wpłynęły żadne uwagi do protokołów z poprzednich 
sesji. Głosowanie odbywa się również poprzez podniesienie ręki, kto jest za przyjęciem  
protokołu nr XXVII/2020 z 21 grudnia 2020  roku, kto jest za? 
 

ZA – 16 P – 0 W – 0 
 
Przewodniczący Rady 
Nie głosuje Pan radny Wojewódka, bo go nie ma. Dobrze dziękuję bardzo, jednogłośnie. 
I kto jest za przyjęciem protokołu nr XXVIII/2021 z 4 stycznia 2021 roku, kto jest za? 
 

ZA – 16 P – 0 W – 0 
Przewodniczący Rady 
Podobnież wszyscy są za, jeden radny jest nieobecny. 
 
Ad. 4/Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu. (załącznik nr 2 do 
protokołu) 
 
Do sali wrócił radny Mariusz Wojewódka 
Obecnych 17 radnych. 
 
Przewodniczący Rady 
Wszyscy radni otrzymali to sprawozdanie, otwieram dyskusję w tym punkcie. 
 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Przewodniczący Rady  
Zamykam dyskusję w tym punkcie. 
 
Ad. 5/ Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między 
sesjami. (załącznik nr 3 do protokołu) 
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Przewodniczący Rady 
Proszę Pana Starostę o przedstawienie sprawozdania. 
 
Starosta odczytał powyższe sprawozdanie. 
 
Przewodniczący Rady 
Dziękuję Panie Starosto, otwieram dyskusję w tym punkcie czy są pytania do Pana Starosty? 
 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Przewodniczący Rady 
Pozwolę sobie o coś zapytać tam Pan Starosta przeczytał, w związku z, tak słyszałem 
przynajmniej z tym z tą umową z firmą Possum do 31 sierpnia 2022 czy 2020? 2022, 
przeczytał Pan Starosta 2020 dobrze, dziękuję. Skoro nie ma pytań do Pana Starosty. 
Dziękuję bardzo, Panie Starosto.  
 
Starosta 
Dziękuję. 
 
Ad. 6/ Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 
terytorialnego za rok 2020. 
 

Przewodniczący Rady 
Proszę Państwa,  tematy wiodące dzisiejszej sesji są dwa. Pierwszy to sprawozdanie z 
wysokości średnich  wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 
zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego za rok 
2020 i sprawozdanie to zostało omówione na wspólnym posiedzeniu w dniu wczorajszym. 
Otwieram dyskusję w tym punkcie,  proszę bardzo, Pani Skarbnik. 
 
Skarbnik 
Jeśli Pan Przewodniczący pozwoli, to przedstawimy krótką prezentację dla informacji dla 
naszych mieszkańców. 
 
Przewodniczący Rady 
Bardzo proszę. 
 
Skarbnik 
Czy mogę, Panie Przewodniczący, tam przejść?  
 
Przewodniczący Rady 
Tak oczywiście.  
 
Skarbnik 
Będę lepiej widzieć. 
 
Przewodniczący Rady 
Przed sesją działało.  
 
Skarbnik 
Wysoka Rado, Szanowni Państwo, średnie wynagrodzenia nauczycieli określane są w art. 
30 Karty Nauczyciela, a podstawą określenia tego wynagrodzenia jest ustawa budżetowa i to 
właśnie w niej ogłaszana jest kwota bazowa dla ustalenia wartości tego wynagrodzenia. W 
roku 2020 obowiązywały dwie kwoty do 31 sierpnia kwota ponad 3300 zł. i od 1 września 
wzrost o 200 zł, czyli ponad 3 500 zł. Proszę dalej. Na dzień 31 grudnia 2020 roku to 
średnie wynagrodzenie na poszczególnych poziomach awansu zawodowego kształtowało 
się w sposób, który został przedstawiony Państwu na tym slajdzie, najniższe dotyczyło 
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nauczycieli stażystów, to jest kwota właśnie ta bazowa ponad 3 500 zł, najwyższa wartość w 
przypadku nauczycieli dyplomowanych 184% kwoty bazowej i to jest ponad 6 500 zł. W 
związku z powyższym, określając liczbę etatów nauczycieli, którzy byli zatrudnieni w 
naszych jednostkach oświatowych mieliśmy na stanowisku stażystów, ponad 2 etaty, w 
przypadku nauczycieli kontraktowych ponad 6 etatów, nauczycieli mianowanych ponad 26 
etatów i nauczycieli dyplomowanych na dzień 31 grudnia, ponad 70 etatów. Czy średnie 
nauczycieli, wynagrodzenia nauczycieli, którzy są zatrudnieni w naszych jednostkach 
oświatowych, są równe poziomowi wynagrodzenia określonego w karcie nauczyciela? Otóż 
tak w przypadku 3 awansów stopni awansu  zawodowego kontraktowy, mianowany i 
dyplomowany w naszych jednostkach oświatowych, średnie wynagrodzenie jest odpowiednio 
wyższe dla nauczyciela kontraktowego ponad 300 zł nad to określone średnie 
wynagrodzenie ponad 1200 zł dla nauczyciela mianowanego dla nauczyciela 
dyplomowanego ponad 360 zł, niedobór i niedopłatę mamy  tylko w przypadku nauczycieli 
stażystów i to jest około 263 zł na etat, co powoduje, że w tej chwili musimy dopłacić tę 
kwotę zgodnie z wyliczeniami i to wyrównanie nauczyciele dostają. Jeżeli podsumujemy 
liczbę etatów poprzez średnie wynagrodzenie, to w pierwszej kolumnie macie Państwo 
wartość, którą zgodnie z kartą nauczyciela, jeżeli byśmy stricte stosowali takie stawki,  jak 
zostały tam określone wartość wydatków wynosiłaby ponad 7 269 000 ale w roku 2020 
Powiat Średzki na etaty wszystkich nauczycieli wydał ponad 8 276 000 czyli o 1 000 000 zł 
więcej. Wobec powyższego dodatkowa, dodatkowe środki właśnie z naszego budżetu z 
naszych własnych pieniędzy, bo nie, nie pokrywa tego subwencja oświatowa, to jest ponad 1 
007 000 co powoduje, że na dzień 31 grudnia każdy nauczyciel zatrudniony w jednostce 
oświatowej Powiatu Średzkiego zarabiał średnio o 790 zł. brutto miesięcznie więcej niż to, co 
jest ustalone w przepisach prawa.  Dziękuję bardzo.   
 
Przewodniczący Rady 
Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję w tym punkcie. Nie widzę chętnych do dyskusji, 
zamykam dyskusję.  Dziękuję Pani Skarbnik za prezentację, zawsze to lepiej jest zobaczyć 
na dużym ekranie i jeszcze w formie takiej syntetycznej. Przechodzimy do pkt 7 dzisiejszego 
spotkania. 
 
Ad. 7/ Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w Środzie Śląskiej 
za rok 2020.  
 
Przewodniczący Rady 

Sprawozdanie zostało również omówione wczoraj na wspólnym posiedzeniu komisji stałych 
Rady Powiatu. Otwieram dyskusję w tym punkcie. Zamykam dyskusję nie ma chętnych do 
dyskusji.  
 

Ad. 8/„15 minut dla wyborców” 

Przewodniczący Rady 
Przechodzimy do pkt 8 on się tradycyjnie znajduje w porządku obrad, więc 15 dla wyborców 
jest, to punkt dla osób spoza Rady, pozostawiamy  go w samym porządku obrad, choć 
niektóre rady powiatów i gmin  wycofały tego typu punkt na czas pandemii. No może się 
zdarzyć, otwieram dyskusję i jednocześnie zamykam dyskusję w tym punkcie  
 
Ad. 9/ Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie: 
 
- planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli na 2021 rok, ustalenia 
maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia 
nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane, 
 

Przewodniczący Rady 
Projekt uchwały został  pozytywnie zaopiniowany przez komisje stałe w dniu wczorajszym, 
otwieram dyskusję w tym punkcie. Nie ma dyskusji, zamykam dyskusję,  głosujemy imiennie 
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poprzez odczytywanie imienia i nazwiska radnych w kolejności alfabetycznej  i 
zadeklarowanie głosowania Za, Przeciw bądź Wstrzymuje się od głosu.  
 
Bogucki Artur - ZA Burdzy Sebastian - ZA Chabraszewski Józef - ZA 
Honorata Dulska-ZA Kaczmarek Czesław - ZA Majerowski Marek- ZA Mikła Halina- ZA 
Partyka- Basa Judyta- ZA Pierzchalski Grzegorz - ZA Piotrowski Jan- ZA  
Szałankiewicz Krzysztof - ZA Szremska Joanna- ZA  
Rachwalska Małgorzata - ZA Uszyński Daniel - ZA Wiatrzyk Agnieszka- ZA  
Wojewódka Mariusz- ZA, Zachary Maria- ZA 
 
Przewodniczący Rady 
Dziękuję bardzo, jednogłośnie. Dziękuję bardzo Państwu. 
 
Rada Powiatu w obecności 17 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 17; P – 0; W - 0  
podjęła uchwałę Nr XXIX/169/2021 w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia 
zawodowego nauczycieli na 2021 rok, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat 
pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli oraz specjalności i form 
kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane 
 

- zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady Powiatu w Środzie Śląskiej na 2021 rok, 
 
Przewodniczący Rady 
Są to plany pracy opracowane przez przewodniczących komisji, zatwierdzone przez komisje 
i też zostały wczoraj pozytywnie zaopiniowane przez komisje stałe w dniu wczorajszym,  
otwieram dyskusję w tym punkcie. Nie ma chętnych do dyskusji, zamykam dyskusję, więc 
również musimy tą uchwałę przegłosować w podobny sposób jak przed chwilą, poprzez 
głosowanie imienne. 
 
Bogucki Artur – ZA Burdzy Sebastian- ZA Chabraszewski Józef- ZA  
Dulska Honorata- ZA, Kaczmarek Czesław – ZA, Majerowski Marek- ZA 
Mikła Halina- ZA, Partyka -Basa Judyta- ZA, Pierzchalski Grzegorz- ZA  
Piotrowski Jan- ZA, Szałankiewicz Krzysztof- ZA, Szremska Joanna- ZA  
Rachwalska  Małgorzata- ZA, Uszyński Daniel- ZA, Wiatrzyk Agnieszka-ZA 
Wojewódka Mariusz- ZA, Zachary Maria- ZA.  
 
Przewodniczący Rady 
Dziękuję bardzo Państwu. 
 
Rada Powiatu w obecności 17 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 17; P – 0; W - 0  
podjęła uchwałę Nr XXIX/170/2020 w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji 
stałych Rady Powiatu w Środzie Śląskiej na 2021 rok, 
 
- zmiany uchwały budżetowej na 2021 r. 

 
Przewodniczący Rady 
Ta uchwała została wprowadzona dzisiaj do porządku obrad, ale była wczoraj  procedowana 
na komisjach stałych. Otwieram dyskusję w tym punkcie. Nie ma chętnych do dyskusji, 
przechodzimy do głosowania. Głosowanie podobnie jak poprzednio imienne poprzez 
odczytanie imienia nazwiska radnych 
 
Bogucki Artur - ZA Burdzy Sebastian-ZA Chabraszewski Józef- ZA  
Dulska Honorata- ZA Kaczmarek Czesław- ZA Majerowski Marek- ZA Mikła Halina- ZA 
Partyka, -Basa Judyta-ZA Pierzchalski Grzegorz- ZA Piotrowski Jan-ZA   
Szałankiewicz Krzysztof- ZA Szremska Joanna -ZA Rachwalska Małgorzata- ZA 
Uszyński Daniel-ZA Wiatrzyk Agnieszka- ZA Wojewódka Mariusz- ZA   
Zachary Maria- ZA.  
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Przewodniczący Rady 
Dziękuję Państwu bardzo, na tym został zamknięty panel dotyczący uchwał. Jak widać 
uchwały zostały przegłosowane jednogłośnie. 
 
Rada Powiatu w obecności 17 radnych, stosunkiem głosów:  ZA – 17; P – 0; W - 0  
podjęła uchwałę Nr XXIX/171/2021 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 r. 
 
Ad. 10/ Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady 
Czy ktoś z Państwa chce złożyć interpelację bądź zapytanie, otwieram dyskusję. Chciałbym 
tylko Państwa poinformować, że 13 stycznia złożyłem zapytanie dotyczące zgłoszonej przez 
grupę mieszkańców osiedla przy ulicy Wrocławskiej w sprawie zgłoszonej  hałasu i 
zanieczyszczeń powietrza przez instalacje, które znajdują się na terenie starego 
zakładu Coca-Cola. Otrzymałem odpowiedź w tej sprawie, odpowiedź jest dostępna na BIP-
ie.  No i wyszły tam dosyć ciekawe sprawy. Zachęcam Państwa do przeczytania tej, tego, tej 
odpowiedzi i zaznaczam, że dalej będę w tym kierunku no szukał odpowiedzi, co jest 
powodem tego, że mieszkańcy czują dyskomfort. Może to być kwestia jakiś powiedzmy nie 
tylko powietrza stamtąd, ale, ale chciałbym tego wyjaśnienia do końca. Dziękuję bardzo, za 
odpowiedź. Proszę Pani radna Halina Mikła. 
 
Radna Mikła 
Panie Przewodniczący, Wysoka Rado ja mam takie pytanie, ponieważ byłam kiedyś na 
Zarządzie raz akurat i tam były 4 wersje naszej autostrady i nie wiem, która ta wersja 
została, ale dochodzą mnie słuchy, że prawdopodobnie nasz zjazd będzie zamknięty, jeżeli 
Pan Starosta by coś na ten temat wiedział, to może by coś powiedział, a jeżeli nie no to 
musimy się starać, żeby ten nasz zjazd został mimo wszystko, dziękuję bardzo. 
 
Przewodniczący Rady 
Dziękuję bardzo. Ja bym prosił, bo Nas to chyba wszystkich interesuje. Czy mogłaby Pani 
radna sformułować to w formie pisemnej i przekazać do Biura Rady i bym prosił o odpowiedź 
pisemną na ten temat. Dobrze, bardzo proszę krótką  taką, odnotowanie stanu faktycznego 
rzecz jasna, że jest to dla mieszkańców, Państwa,  czyli gminy, ale również i nas sprawa 
ważna dla mieszkańców. I proszę, żeby odpowiedzieć bardzo proszę o pisemną, pisemne 
pytanie, pytanie w formy pisemnej i odpowiedź poprosimy Pana Starostę.  Czy ktoś jeszcze  
chce złożyć zapytania bądź interpelację? Zamykam dyskusję w tym punkcie.  
 
Ad. 11/ Wnioski i oświadczenia radnych. 
 
Przewodniczący Rady 
Otwieram dyskusję, czy ktoś z Państwa chce coś oświadczyć bądź chce jakiś wniosek 
poddać. Nie widzę chętnych do dyskusji, zamykam dyskusję. 
 

Ad. 12/Sprawy różne. 
 
Przewodniczący Rady 
Bardzo proszę Pani Przewodnicząca Szremska.  
 
Radna Szremska 
Ja mam takie pytanie, rozmawiałam z Panem  członkiem Zarządu Panem Grzegorzem 
Pierzchalskim, na temat ulicy Sienkiewicza. Dowiedziałam się, że nie wyłoniono oferenta 
odnośnie przebudowy drogi, chciałam się zapytać.  Chciałam się zapytać, jak, jak, jak to 
dalej będzie, czy, czy musimy podnieść budżet,  czy rozpisać nowe oferty, te, które są, to 
jest jedna sprawa.  I druga sprawa jeszcze chciałam zapytać o Chomiążę, 4 grudnia byliśmy 
tam w Chomiąży  była nas dosyć spora grupa, byli przedstawiciele Starostwa byłam również 
ja tam jest na, przy przejeździe kolejowym przy nasypie kolejowym jest dość duży spływ wód 
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opadowych. I wiem, że wystąpiliśmy z pismem do Wrocławia, i chciałam się dowiedzieć, czy 
jest jakaś odpowiedź czy nie?   
 
Przewodniczący Rady 
Ja myślę, że to są tak krótkie sprawy,  że możemy od tej takiej tradycyjnej formuły zapytań 
odpowiedzi odpuścić sobie pytania  odpowiedzi pisemne myślę że Pan, że Pan Grzegorz 
Pierzchalski. 
 
Radny Pierzchalski 
Panie Przewodniczący, Pani radna, Wysoka Rado tak Pani radna ogłosiliśmy zapytanie, 
przepraszam przetarg jeszcze w tamtym roku.  Mieliśmy na to kwotę wspólnie z Gminą 
Malczyce 60 000 wzorowaliśmy się wcześniejszymi przetargami, ponieważ takie kwoty 
padały na podobne odcinki i przerosło nasze to oczekiwania, ponieważ najniższa oferta była 
143 000, kolejne były dużo wyższe. Ogłaszamy kolejny, ale już nie przecież tylko zapytanie 
ofertowe i mamy nadzieję, że wykonawca się znajdzie, wykonawca tego projektu.  
Oczywiście ja tylko przypomnę Pani radnej, że na samą Sienkiewicza my mamy projekt tylko  
on jest taki  bardzo, bardzo uproszczony wykonany przez naszych pracowników. Ale tu jest 
wola taka, aby wykonać bardziej profesjonalny projekt ująć ulicę 1-go Maja i Sienkiewicza do 
granicy do końca Powiatu. To jeśli chodzi  o projekt tej ulicy, jeśli chodzi o to pytanie, drugie 
tak wielokrotnie zwracaliśmy się  do Dolnośląskiej Służby Dróg i Kolei oto tam jest tzw. 
drenaż francuski wykonany kilka lat temu właśnie przez kolej i on albo został zatkany albo 
coś się tam stało niedrożnego, że on po prostu nie działa, i ta woda przelewa przez nasz 
chodnik i wypływa na naszą drogę jest to  tak jak Pani wspomniała, może to stwarzać duże 
zagrożenie, szczególnie w okresie zimowym. Mieliśmy tam 2 spotkania ze służbą oni 
dokonali  takich czynności wstępnych oględzinowych i jak zapewniał mnie Pan bodajże  w 
piątek dzwonił do mnie z dolnośląskich dróg, że już przystąpili, przystąpili do wizji tzw. 
kamerami wewnątrz tej instalacji i w tym tygodniu mieli przystąpić do wykonania studzienek i 
odwodnienia. To tyle jeśli jeszcze coś to uzupełnię dziękuję bardzo.  
 
Przewodniczący Rady 
Dziękuję bardzo myślę, że pytanie było potrzebne, czy są jeszcze chętni do zabrania głosów 
w punkcie sprawy różne? Jeżeli nie to jeszcze chciałbym 2 słowa podziękować chciałem 
bardzo w związku z tym, że jest to pierwsza sesja  po świętach taka planowana sesja za 
wszystkie życzenia, które wpłynęły do Biura Rady na ręce moje dla Państwa radnych w 
związku ze świętami Bożego Narodzenia i Nowym Rokiem tą drogą, drogą poprzez telewizję 
Roland  kieruję takie podziękowania. Jeżeli nie ma więcej chętnych, nie ma ochoty do 
dyskusji, zamykam sesję,  zamykam XXIX sesję Rady Powiatu, dziękuję bardzo, Państwu za 
przybycie i życzę miłego dnia. 
 
Ad. 13/ Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady wobec zrealizowanego porządku posiedzenia zamknął XXIX w 
kadencji 2018 – 2023 posiedzenie Rady Powiatu w Środzie Śląskiej. 
 
Protokołowała:     
(-) 
Maria Pstrowska 
 

 
Przewodniczący Rady 

(-) 
Artur Bogucki 
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